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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ke 24.2.2010 klo 16.03−17.44

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Hallitus: Marju Reunanen, Annika Kauhanen, Katja Länsimäki, Laura Ylä-Outinen,  
Miia Panula, Anni Loukaskorpi (poistui kohdan 8. käsittelyn aikana), Miika Hämynen 
ja Maria Antikainen.
Lisäksi Hanna Toppi.

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Miika Hämynen avasi kokouksen klo 16.03.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokousvirkailijoiden valinta

Kokousvirkailijoiksi valittiin Marju Reunanen ja Katja Länsimäki.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

6. Ilmoitusasiat

Miika Hämynen ilmoitti, että talvirieha pidettiin 12.2. ja sille osallistui noin 8 roma-
nistia, yksi englannin opiskelija ja kaksi germanistia. Liikunnallisessa ohjelmassa oli 
ihmiscurlingia, mäenlaskua ja lumipetanque’ia, ja ilta päätettiin Kortepohjan B-talon 
saunalle. Hauskaa oli ollut. YK:lta haettiin avustusta saunakuluihin.

Rahastonhoitajaa pyydettiin tarkistamaan, onko liikuntavaliokunnan myöntämä avus-
tus tullut tilille.

JYY:n hallitus on vaihtunut. Anna Ojamies toimii kielten ainejärjestöjen ainejärjestö-
vastaavana.

JYY:n yleisavustusta tulee hakea 31.3. mennessä.

Astérix on Isa-opiskelijaportaalin valokeilassa.

Laura  Ylä-Outinen  ilmoitti,  että  Kampus  Kinossa  oli  ollut  6  ihmistä  katsomassa 
elokuvaa  Särkyneet  syleilyt.  Seuraava tuettu  elokuva on 2.3.  esitettävä  Coco avant  
Chanel.

Annika Kauhanen ilmoitti, että liikuntavastaavien koulutuksessa oli arveltu liikunnan 
remontin kestävän vähintään vuoden verran. JYY:n opiskelija-alenuksista liikuntapal-
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veluja koskien löytyy tietoa nettisivuilta. Astérixin liikuntavastaavan toimintakuvauk-
seen tulee lisätä liittyminen liikuntavastaavien sähköpostilistalle.

Laitoskokous pidetään 28.4. klo 12 salissa L302.

7. YK:n kuulumiset

Marju Reunanen kertoi, että YK:ssa on valta vaihtunut ja pääsihteerinä toimii kevään 
Sturm und Drangin Mikko Karhunen. YK:n edellinen kokous pidettiin 22.2 ja siellä 
puhuttiin seuraavista asioista:

• Sturm  und  Drangilla  ei  ole  tällä  hetkellä  hallitusta.  He  olivat  tiedustelleet 
yhteistyömahdollisuuksia muilta ainejärjestöiltä.

• YK:n sääntöjä ja muita linjauksia oli tarkennettu. Rahastonhoitajan toimikausi 
on  siis  lukuvuosi  ja  pääsihteerin  lukukausi.  Myös  YK-avustusten  kriteerejä 
tarkennettiin.

• YK:lla on omat kotisivut.  Tulossa olevia tapahtumia:  sitsit  25.2.,  euroviisut 
17.3., risteily, haalaribileet 15.4. (yhteistyö Kharman kanssa toimii).

• YK lähtee taas mukaan järjestämään Amazing Race Jyväskylää.
• YK:lla on sählyvuoro.
• YK:n sähköpostilista tulee ottaa ahkerampaan käyttöön. Sitä tosin saa käyttää 

vain YK:n omien tapahtumien mainostamiseen (ei siis esim. JYY:n tapahtu-
mat, jotka tulee jo muilta listoilta).

• On tulossa ainejärjestöjen koulutuspäivä. Lisää infoa myöhemmin.
• YK aikoo koota laulukirjawikin.
• JYY:n vuosijuhla pidetään 12.3.
• Seuraava kokous on ke 24.3. klo 18 Sohwilla.

8. Opiskelijakysely

Miika Hämynen kertoi, että opiskelijakysely on nyt valmis. Hallituksen jäsenillä oli 
ollut mahdollisuus tutustua kyselyyn ennen kokousta voidakseen antaa siitä palautetta. 
Ainejärjestötilaa koskevan kysymyksen asettelua muutettiinkin hieman, koska alkupe-
räistä pidettiin liian johdattelevana. Kyselyä mainostetaan Facebookissa, Astérixin il-
moitustaululla ja sähköpostitse. Se toteutetaan Korpissa ja se on nimetön mutta yksi-
löllinen. Vastausaikaa on tästä päivästä lähtien 12.3. asti.

9. Muut kopo-asiat

JYY:n ainejärjestökyselyyn on aikaa vastata 21.3. asti.

PJ-Klubi  ja  ainejärjestökahvittelu  pidetään  3.3.  Janne  Koskenniemi  oli  tiedustellut 
palautetta  JYY:stä.  Astérix  esittää  toiveen,  että  pienet  ainejärjestöt  tulisi  ottaa 
paremmin huomioon.

Hallopedikoulutus 22.2. Illan aiheina muun muassa talouskoulutus ja vaikuttaminen. 
Hallopedien tulisi  olla aktiivisesti  yhteydessä YK:hon. Näin varmistettaisiin kielten 
lukijoiden äänen kuuluminen etenkin kun laitosneuvoston toiminta päättyy.

10. Euroviisut

Euroviisut pidetään 17.3. Astérixin joukkuetta on kasattu, idea on olemassa, mutta li-
sää tanssijoita  kaivattaisiin.  Ave Tikkanen koordinoi  esityksen rakentamista.  Euro-
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viisukokous on tulossa, mutta vielä ei tiedetä milloin. Tarvitaan myös kaksi tuomaria, 
joista sovitaan sähköpostilistoilla.

11. Ekskursio

Laura Ylä-Outinen kertoi,  että  Tampereella  pyörisi  musikaali  Piafista.  Laulut  tosin 
olisi  suomeksi. Esityksen ensi-ilta oli  4.2. ja näytöksiä on 12.5. asti.  Liput olisivat 
35/32/20€ ja ryhmähinnat erikseen. Valittiin ekskursion alustavaksi päiväksi 9.4. ja 
varapäiväksi  22.4.  Laura  selvittää  lippujen  tarkat  hinnat,  varaukset  ja  kuljetukset. 
Miika kyselee lisäohjelmaksi tutustumista Tampereen yliopiston romanisteihin.

12. Espanjalainen ilta

Espanjalaisen illan päiväksi valittiin 14.4. Iltaan kutsutaan koko henkilökunta. Miika 
on yhteydessä Santiagoon ja Terhoon Lyhdyn varaamiseksi. Päätettiin, että rajataan 
osallistuja määrä 60 henkeen.

13. Muut sopo-asiat

Päätettiin  osallistua  27.2.  järjestettävälle  kirpparille.  Tavaraa  voi  toimittaa  Miika 
Hämyselle tai Emma Jalkaselle.

Miika Hämynen tiedotti,  että yliopiston toimitilastrategiassa mainitaan, että ainejär-
jestöillä  tulisi  olla  omat  tilat.  Myös talousjohtamisen ja  suunnittelun  laatukäsikirja 
mainitsee  ainejärjestöjen  tilat.  Nämä tukevat  vaatimustamme  omasta  ainejärjestöti-
lasta.

Annika Kauhanen ilmoitti, että edellinen sopo-kokous oli 17.2. Siellä ei ollut käsitelty 
mitään varsinaisesti meitä koskevaa. Seuraavat yleiset asiat on kuitenkin hyvä tietää:

• 9.3. pidetään toimeentuloinfo ja opintotukipaneeli kirjaston ala-aulassa. 
• 14.4. klo 11-15 voi mennä luovuttamaan verta Ilokiven alakertaan. Palkkioksi 

saa ruokalipun Ilokiveen.
• Tenttivastaukset tulee saada 2 viikon kuluessa.
• Student Life -konsepti. Opintopsykologin saaminen on vastatuulessa.

14. META (muut esille tulevat asiat)

Patentti-  ja  rekisterihallituksella  on  ruuhkaa,  joten  meidän  sääntömuutokset  ja 
nimenmuutokset odottavat edelleen käsittelyä.

La Strada on lopettanut toimintansa (epävirallinen tieto).

Puhuttiin,  että  arkaaiset  humpakkeet  tulisi  järjestää.  Vaikkapa  yhdessä  Taberna 
Latinan kanssa. Saippuakuplahyvänmielenosoitus pidetään 23.4.

15. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään 18.3. klo 16.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.44.
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Vakuudeksi Jyväskylässä __. __2010

Puheenjohtaja Miika Hämynen

Sihteeri Maria Antikainen

Pöytäkirjantarkastajat Marju Reunanen Katja Länsimäki

Liitteet Liite1 Esityslista
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